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ELS XICS XERREN ••

MONTSE ROSÀS (pinya; xic des
de fa 3 anys)
1) L' objectiu bàsic era el 4 de 8 i s'ha
aconseguit. Potse no s'ha aconseguit
plenament, però no per culpa del tronc

sinó per la canalla. Però, vaja, el castell el
tenim consolidat. La torre de 7 també ja
la tenim. Ara, potser el que cal fer és ani
mar la canalla.
2) Li diria que a part del mal, també hi ha
d'altres coses gratificants quan es fan
castells. Per exemple, que hi ha moltes
noies i que ara té la possibilitat de posar
se en contacte amb les noies (o amb
d'altra gent). Li diria que allà potser
coneixerà l'amor de la seva vida i que les
"xiques" valen la pena (i els "xics" també!)

PACU MANRIQUE (contrafort; xic

des de fa 2 anys)
1) Crec que s'ha fet el que jo ja creia que
es faria i que ha estat molt bé. Sóc opti
mista perquè és el que hauríem pogut fer.
Em semba que la majoria de la colla és
conscient d'això, però per altra banda, hi
ha una part de la colla que té una mica
de desànim (pel tema de la canalla, del
funcionament dels assajos, etc.) i això ho
hauríem d'intentar millorar perquè siguem
tots una única pinya.
2) Jo no li sabria transmetre amb paraules
el que se sent fent castells, però si tingués
una instantània o una gravació de la
diada de I'll de setembre d'aquest any
a Llinars, les paraules hi sobrarien.

DANI LLEONART (primeres
mans; xic des de fa 4 anys i mig)
1) En general, crec que seguim el nostre

procés d'evolució normal. Nosaltres som

una colla que mai no hem fet grans salts,
sinó que cada temporada hem anat

aconseguin alguna fita nova. No som com

d' altres colles que un any ho fan tot de
cop. Sembla que cap a final de tempora
da ens hem encallat amb el 4 de 8 però
la projecció és clarament a l'alça. Per això
no cal que ens desanimem.
2) Li diria que és una tradició molt
arrelada i que és una tradició d'amistat
entre cultures. I per tant, què millor que
estar al cor del castell per sentir-s'hi
plenament integrat. També li diria que la

pudor de peus és igual a tot arreu!

MARC SASATÉ (baix; xic des de
fa 5 anys)
1 )Pels assajos de fins abans d'estiu em

pensava que al final seria millor, però crec

que els problemes han estat molt puntuals.
Tanmateix, el nivell de la colla ha millorat
en general.
2) Li diria que s'informés sobre les
doctrines estoïcistes o dels budisme zen

segons les quals la millor manera de passar
el temps és estar-se assegut amb una gota
caient-te al cap la resta de la teva

vida.Comparat amb això, qualsevol
patiment és poc per a purificar l'esperit.

EVA PALOMERO (pinya; xic des
de fa 1 any i mig)

1) En general, crec que ha anat força bé.
Podria haver estat millor, però no ha pogut
ser. Els objectius els hem assolit tot i que
potser no fins al punt que volíem.

2) Li diria "Vine, vine, parlem més a prop
de la pinya ... Abaixa les mans i el cap ...

"

Però això hauria de ser ràpid, que sinó el
tio se'n va!

ANNA HOMS (pinya; xic des de
fa 8 mesos)

1) No sé gaire com funcionen les colles,
perque soc relativament nova, i no en

sabria valorar ben bé el seu rendiment.
Però el que sí que he vist és que s'ha
treballat molt i que déu-n'hi-do del bon
nivell i la bona base que tenim.

2) Li diria que ser allà dins és com ser

I' ànima de la construcció i que és un lloc
molt important encara que no es vegi.
Que amb la seva col.laboració podrem
aixecar el castell i que el seu granet de
sorra és molt important encara que no

sigui el protagonista.
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